
Zápis z 1. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 10, které se konalo 
dne 16.1.2024, zasedací místnost Emila Kolbena v 8. patře budovy 

Vinice - K806
Od 16 do 16.50 hodin

Přítomní členové výboru: doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D
Ing. Jarmila Bendová
Marek Dvořák, BBA
Ing. Petr Hůlka
Ing. Gabriela Kolářová-příchod v 16:05hod
David Krůta
Ing. Michal Narovec

Omluvení členové výboru: Ing. Jana Komrsková
Petr Kopecký

Neomluvení členové výboru: -—

Hosté: Adam Štěpánek 
Ing.Petr Beneš 
Olga Koumarová

Jednání výboru bylo zahájeno v 16.00 hodin.

Paní předsedkyně přivítala přítomné členy Finančního výboru, hosty a konstatovala, že je 6 
přítomných členů Finančního výboru a tím je výbor usnášeníschopný.

Za ověřovatele zápisu byl navržen:
pan zastupitel Dvořák Marek, BBA

Hlasování o ověřovateli zápisu:
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

6 0 0
Pan zastupitel Dvořák Marek, BBA byl zvolen ověřovatelem zápisu
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Program:
1) Návrh k opravě administrativní chyby v usnesení ZMČ č. 6/4/2023 zc dne 18.12.2023
2) Různé

Hlasování o návrhu programu:
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

7 0 0
Návrh programu bvl schválen.

bod č. 1
S daným bodem programu členy Finančního výboru seznámila paní místostarostka Olga 
Koumarová.

Diskuse:
Ing. Jarmila Bendová, Ing. Michal Narovec, Ing. Petr Beneš, doc. Ing. Lucie Sedmihradská

bod č.2
Členové Finančního výborů se domluvili o termínech jednání výboru pro rok 2024.

Finanční výbor přijal usnesení č. FiV/l/l ze dne 16.1.2024, Návrh k opravě administrativní 
chyby v usnesení ZMČ č.6/4/2023 ze dne 18.12.2023

Hlasování o usnesení:
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

6 0 1
Usnesení bylo přijato.

Dvořák Marek, BBA 
ověřovatel zápisu

doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. 
předsedkyně FiV

Mgr. Adriána Matisová 
tajemník 

datum vyhotovení zápisu 29.1.2024
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